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Referat FG ordinær generalforsamling søndag den 23. august 2021 
 

47 fremmødte + 9 fuldmagter 

 

Se indkaldelse HER 

 

1. VALG AF DIRIGENT  

Peter Mollerup blev valgt ved akklamation 

 

2. BERETNING OM KLUBBENS VIRKSOMHED I DET FORLØBNE ÅR 

Formand Benny Würtz gennemgik i overskrifter den udsendte beretning.  

- Se præsentation HER, og se udsendt beretning HER 

 

3. FREMLÆGGELSE AF DET REVIDEREDE REGNSKAB TIL GODKENDELSE 

Kasserer Lotte Burchard gennemgik det reviderede regnskab 

- Se præsentation HER, og se udsendt regnskab (Årsrapport) HER 
 

Regnskab blev vedtaget godkendt.  

 

4. FREMLÆGGELSE AF BUDGET OG VEDTAGELSE AF MEDLEMSKONTINGENTER 

Kasserer Lotte Burchard gennemgik budget og medlemskontingenter 

- Se præsentation HER, og se udsendt budget HER 
 

Dialog: 

▪ Bane Marshall ordning bør vurderes efter opstillede mål 

▪ Bane Marshall skal sikre: Service, Flow, flere ledige tider og banelogistik 

▪ Hvorfor skal de, der har betalt indskud, bære byrden? 

▪ Over en periode på ca. 10 år skal de der har betalt indskud have ca. den samme besparelse på 

kontingent som det betalte indskud (indskud varierer mellem 6.500 og 13.000) 

▪ Kan medlemmerne få tal med summeret besparelse i perioden? 

▪ Kontingent konvergering er valgt for at undgå strid mellem de to medlemsgrupper – de, der har 

betalt indskud, og de, der ikke har 
 

 FORSLAG TIL NYT MEDLEMSKONTINGENT BLEV VEDTAGET.  

   

5. BEHANDLING AF INDKOMNE FORSLAG 

a) Reduktion af antal medlemmer (UDGÅET) 
 

Forslaget var blevet trukket tilbage. Det vil evt. blive stillet til næste generalforsamling 

 

b) Kameraovervågning på P-pladser 

Efter en dialog blev man enige om at ændre teksten i afstemningsforslaget: Fra ”Generalforsamlingen 

beslutter at…” til ”Generalforsamlingen henstiller til, at bestyrelsen undersøger mulighederne for… ” 

- Se præsentation HER 
 

Dialog: 

▪ Er det muligt ifølge GDPR at etablere kameraovervågning? 

▪ Andre tiltag bør vurderes: klip af hæk = større synlighed 

▪ Man bør undlade at placere dyre effekter synligt i bilerne 

▪ Hvor stort er problemet reelt? 

▪ Formand Benny Würtz anbefalede at stemme ja til forslaget. 
 

FORSLAGET BLEV VEDTAGET. 

  

https://onedrive.live.com/?authkey=%21ANSf8QvswIFq1No&cid=EEB0754A8F37BF32&id=EEB0754A8F37BF32%21146605&parId=EEB0754A8F37BF32%21146602&o=OneUp
https://1drv.ms/b/s!AjK_N49KdbDuiPw3cP5-K6wECVYTBw?e=M9oPxG
https://1drv.ms/b/s!AjK_N49KdbDuiPw3cP5-K6wECVYTBw?e=zUkXI7
https://1drv.ms/b/s!AjK_N49KdbDuiPw4e-7LGkUZ4rdbdw?e=Kiazx3
https://1drv.ms/b/s!AjK_N49KdbDuiPxApi4dKdKBIUL2nA?e=d6Pcff
https://1drv.ms/b/s!AjK_N49KdbDuiPw5V2QYrOBerr62Gw?e=NXOSqb
https://1drv.ms/b/s!AjK_N49KdbDuiPxCi_XEoDCpQmvYdg?e=6bNLNN
https://1drv.ms/b/s!AjK_N49KdbDuiPw7Q6kkfceW5YV0Rw?e=JC2uCW
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c) Bestyrelsens forslag til vedtægtsændringer 

Næstformand Ole Kjær præsenterede punktet ”Digital afstemning”, og formand Benny Würtz 

præsenterede punktet ”Konstituering af formand. Efter dialog blev der stemt. 

- Se præsentationer HER 
 

Dialog: 

▪ Positiv for elektronisk afstemning, men kun ved force majeure 

▪ Man bør stille fysisk op eller afgive fuldmagt til en generalforsamling for at kunne stemme 

▪ Mulighed for elektronisk afstemning øger medlemsdemokratiet 

▪ Valg af formand bør foretages af medlemmerne 

▪ Medlemmerne skal bestemme, hvem der tegner klubben udadtil 

▪ En formand, der ikke er accepteret i bestyrelsen, kan få det svært 

▪ En konstitueret formand skal sikre en samarbejdende og effektiv bestyrelse 
 

FORSLAGET OM DIGITAL AFSTEMNING BLEV FORKASTET. 
 

FORSLAGET OM KONSTITUERING AF FORMAND BLEV FORKASTET. 

 

6. VALG AF FORMAND 

Benny Würtz blev i 2020 valgt som formand for en toårig periode. Der skal således ikke vælges formand i år   

7. VALG AF ØVRIG BESTYRELSE 

Tre bestyrelsespladser på valg, og tre villige kandidater til valg.  

DE VALGTE BLEV: 

• Lotte Burchard (genvalg) - Se præsentation HER 

• Jan Braginski (genvalg) -  Se præsentation HER 

• Jacob Riis-Jacobsen (ny) - Se præsentation HER 

   

8. VALG AF REVISOR 

Bestyrelsen indstillede:  

 ECO-TEAM  

 Statsautoriseret revisionsanpartsselskab Peter Lind 

 Blokken 90 3460 Birkerød 
 

BESTYRELSENS FORSLAG TIL REVISOR BLEV VALGT.  

 

9.    EVENTUELT 

Formand Benny Würtz: 

• Tak til Connie for arbejdet i bestyrelsen og for mange relevante vinkler med det formål, at hæve 
kvaliteten i bestyrelsens beslutninger.  (Vingave og gavekort blev overrakt) 

• Velkommen til Jacob og de IT- og ledelseskompetencer, han bibringer bestyrelsen 

• Tak til dirigenten (Vingave blev overrakt) 
 

Fra medlemmer: 

• Tak for det store frivillige arbejde 

• Klubben bør værne om og have fokus på de frivillige 

• I strategien bør man fokusere på FG som en elite- / sportsklub 

• FG bør være en breddeklub og ikke kun for eliten 

• FG-strategi bør tage stilling til, hvilken slags klub den skal være 

• Det er risikabelt, hvis klubben har en lejet bane og evt. ejer et nyt kommende klubhus 

  

 

 

https://1drv.ms/b/s!AjK_N49KdbDuiPw8c9ow0Qgk__I3bA?e=vEdOxJ
https://1drv.ms/b/s!AjK_N49KdbDuiPw_LN8EamAbVvW2Sw?e=pbA8ud
https://1drv.ms/b/s!AjK_N49KdbDuiPw9dbyukgeKFmrCSA?e=DvpebE
https://1drv.ms/b/s!AjK_N49KdbDuiPw-XzrmcZjSfCrUUQ?e=JOEhjD
https://ecoteam.dk/

